
 
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 
Tirsdag, den 5. november 2019 kl. 19.00 
Udeblivelse uden afbud: Svend Aage 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 1. oktober 2019 blev godkendt. 
 
1. 
Opfølgningslisten blev gennemgået og bliver tilrettet. 
 
2.  
Bentes bunke. Nogle beboerhenvendelser blev drøftet og vil blive besvaret.  
 
3. 
Orientering fra formanden. En vejtavle er blevet påkørt. Niels bestiller ny galge. 
 
4. 
Orientering fra kasserer. Peter omdelte budgetopfølgning, som blev gennemgået. 
 
5. 
Orientering fra næstformand. Svend Aage udeblevet. 
 
6. 
Orientering fra EDB/hjemmeside. Søren opretter en nyhedsfane på hjemmesiden, som et billedarkiv 
med lidt tekst der forklarer, hvad der rører sig i grundejerforeningen. Mogens og Jørn sørger for 
billeddokumentation. 
 
7. 
Orientering fra teknisk udvalg, vej og kloak. Der er nogle regnvandsriste i området, som skal renses 
oftere end øvrige. Niels og Jørn laver liste over de brønde, det handler om. 
 
8. 
Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars og Jørn har afholdt møde med kommunen, 
Arkil og beboere i etape 7 vedrørende utilfredsstillende asfaltarbejde efter udskiftning af 
fjernvarmerør. Vi afventer skriftligt referat fra kommunen, og der indkaldes til nyt møde i oktober 
2020. Fremadrettet skal vi involveres både inden, under og efter udgravning, så lignende tilfælde 
undgås. 
 
9. 
Orientering fra legepladsudvalg. Der har været foretaget legepladsinspektion, og der er fundet 
begyndende råd i en stolpe på et gyngestativ og i en klatreplade. Kathe kontakter leverandøren og 
hører, om garantien er gældende. Hvis ikke, undersøger Kathe pris på udbedring af skaderne.  
 
10.  
Orientering fra den grønne drift. Der har været afholdt et konstruktivt møde med kommunens 
ansvarlige for deres grønne områder. Der opstår af og til tvivl om, hvem der skal passe hvad, så der 
forsøges lavet et kort, hvor kommunens vedligeholdelsesplan er indtegnet. Dette afventes. Pasning 
af de kommunale områder er i udbud, så det forventes at der kommer ny entreprenør pr. 1. januar 
2020. Lars og Mogens har behandlet nogle beboerhenvendelser. Mogens foreslog, at der ryddes en 
del af krattet vest for Solvangen, så der bliver indkig fra stien. Mogens indhenter tilbud. Opgaven 
skal formentlig først udføres i nyt regnskabsår. Vejhækkene er fjernet i etape 1. Niels foranlediger, 
at jordstykkerne gøres klar til etablering af træer og græssåning.  
 
11. 
Eventuelt. Næste bestyrelsesmøde er d. 3. december, kl.17.00. 
 
 
Referent: Bente Jensen 
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